
半高摇架横撑，SFBP

 

这些支撑杆使半高摇架可安装在壁挂式和落地式钢制机柜中，是一
种牢靠的固定方法。

功能
Description: Enables partial height swing frames to be mounted in wall mounted, steel enclosures, and floor standing,
combinable, steel enclosures. The swing frames can be mounted to allow both left and right hand opening.
Material: 3 mm zinc plated steel.
Pack quantity: 1 complete kit including mounting brackets for one swing frame.
Mounting requirements: For wall mounted, steel enclosures, use in combination with the AVB profiles. For floor
standing enclosures, it can be mounted directly to the enclosure frame or adjustable in depth, in steps of 25 mm, by
means of the CLPK.

 
We connect and protect



技术参数
厚度: 3mm
材料: 低碳钢
完成: 镀锌

Table 1/1
物料号 订货号 高度 宽度 深度 外壳材料 快速发货
SFBP600 SFBP600 106mm 600mm 31mm 低碳钢 No

SFBP800 SFBP800 106mm 800mm 31mm 低碳钢 No

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。
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